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Geachte leden van de raadscommissie Algemeen Bestuur, 
 
Noodgedwongen moet ik, Hans van Hal, als deelnemer aan project Dorp 
van de Toekomst en bestuurslid van de Dorpsvereniging Nieuw- en Sint 
Joosland, u namens beide instanties aan het volgende herinneren. 
 
Begin december vorig jaar kwam de Dynamische Agenda gereed met 
een aantal wensen hoe de komende jaren de leefbaarheid van Nieuw- 
en Sint Joosland te verbeteren. Alom werden we geprezen, zowel over 
onze aanpak als het feit dat de meeste plannen zo realistisch en 
betaalbaar waren. 
  
Kort daarna, op 15 december, werd dan ook door de gemeenteraad in 
overgrote meerderheid een motie aangenomen, waarin het college werd 
verzocht om in overleg met de inwoners tot een realisatieplan te komen 
van de wensen uit het dorpsplan, die op korte termijn kunnen worden 
gerealiseerd en de uitvoering van het plan uiterlijk bij de oplevering van 
de N57 af te ronden. Dit betekent dus realiseren voor eind 2010. 
Helaas werd dit goede nieuws wel in dezelfde vergadering 
overschaduwd door het besluit om grond aan te kopen voor een nieuw 
bedrijventerrein ten westen van Nieuwland. De Nieuwlanders 
beschouwen dit uiteraard als een nieuwe bedreiging van de 
leefbaarheid. 
Maar goed, ondanks die tegenvaller, zijn we samen met deskundigen 
van de gemeente aan de slag gegaan en hebben daarbij geprobeerd 
onze korte termijnwensen ook realistisch te houden.  
 
De tweede tegenvaller was het feit dat in de 1e kadernota 2010-2013 van 
mei/juni geen geld was voorzien om ons grootste pijnpunt aan te pakken, 
namelijk de herinrichting van de Oude Rijksweg, terwijl dit idee bij de 
stemming door de inwoners op de 2e plaats was geëindigd. En vooraf 
was ons beloofd dat in ieder geval de TOP-3 van de ideeën zou worden 
gerealiseerd. Dus hadden we verwacht dat toch een eerste stap naar 
een betere herinrichting zou kunnen worden gemaakt.  
Wel was een bedrag van 162.000 Euro opgenomen om aan aantal 
minder kostbare plannen op korte termijn te realiseren. Een bescheiden 
bedrag ten opzichte van de vele miljoenen, die met de projecten zijn 
gemoeid, die de hinder in Nieuw- en Sint Joosland veroorzaken. 
 
 



Met ongeloof namen we vorige week dan ook kennis van de herziene 
kadernota.  
Het hele bedrag van 162.000 Euro voor de uitvoering van de plannen 
van Dorp van de Toekomst was door het college geschrapt en verhuisd 
naar de niet gehonoreerde wensen. Dat de gemeente fors moet 
bezuinigen begrijpen we, maar dat daarmee juist de motie van december 
compleet wordt genegeerd en Nieuwland opnieuw op een zijspoor wordt 
gezet, is voor ons onbegrijpelijk. Al veel eerder in een motie, die in maart 
2007 werd aangenomen en waardoor het project feitelijk in gang is 
gezet, was het college al opgedragen om voor de uitvoering van de 
plannen vanaf  2009 dekking te zoeken in de kadernota. 
 
 
Hiermee heeft niet alleen ons vertrouwen in het gemeentebestuur een 
flinke deuk opgelopen. Maar het is natuurlijk ook funest voor het 
enthousiasme en de inzet, waarmee zo’n 30 inwoners bijna 2 jaar 
geleden op verzoek van de gemeente aan dit project zijn begonnen.  
 
We vertrouwen erop dat deze vergissing alsnog wordt hersteld en dat 
het wantrouwen dat veel inwoners hebben, of de gemeente wel bereid is 
om eindelijk te investeren in de leefbaarheid van Nieuw- en Sint 
Joosland, onterecht blijkt te zijn. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


